
Dogovor o prodaji naj bi bil
sklenjen v začetku tedna,
vendar pa kakršenkoli
sestanek ali dogovarjanje
vsi prodajalci zanikajo

► So informacije, da seje Ivica Todorič
že dogovoril za nakup Mercatorja, prave
ali gre za del obrambne strategije?

H Petra Sovdat
petra. sovdat@fmance. si

V začetku tedna naj bi se
predstavniki NLB, Pivovarne
Laško, banke UniCredit in
hrvaškega Agrokorja dogo-
vorili o prodaji Mercatorja.
VAgrokorju so nam »stike«
najprej potrdili, čez nekaj
minut pa zanikali.

Že v začetku tedna smo od
dveh zanesljivih virov slišali
informacije o sestanku pred-
stavnikov treh največjih del-
ničarjev in Agrokorja, vendar
pa so jih vNLB, ko smojih pre-
verjali, zanikali. Včeraj nam je
enako informacijopovedalvir,
ki mu zaupamo, zato smo še
enkrat poklicali vse akterje.
Agrokor: najprej potrdijo,
nato zanikajo

Ivana Crnjaca, člana uprave
Agrokorja, smo priklicali, ko
je ravno, kot nam je povedal,

prestopal državno mejo. Bil
je na poti v Ljubljano, na od-
dajo Pogledi Slovenije, kjer so
govorili o prodaji Mercatorja.
Ko smo mu povedali, kaj nas
zanima, nam je povedal, da
sestanka ni bilo, da pa so bili
v »stikih« z največjimi delni-
čarji Mercatorja, tudi z NLB,
kije »naš dolgoletnipartner«,
in Pivovarno Laško. Pogovora,
žal, nismo snemali.

Crnjaca smo želeli povpra-
šati še o podrobnostih, a je de-
jal, da ima težave s telefonskim
signalom in naj ga pokličemo
čez deset minut, ko se preklopi
na slovensko omrežj e. Poklicali
smo ga nekoliko prej - pa j e bil
nekaj minut zaseden.

Ko nas je poklical nazaj,
je izstrelil kot iz topa: »To-
rej, če smo se morda narobe
razumeli: ni bilo nobenega
sestanka niti se o prodaj iMer-
catorja nismo pogovarjaliprek
posrednikov.«

Zorko: Stoodstotno me
ni bilo zraven

Še pred pogovoroms Crnja-
cem smo klicali Dušana Zorka,
šefa Laškega, ki prodaja 23,24
odstotkaMercatorja. Kaj ste se
dogovorilina sestanku s Todo-
ričevimi? »Stoodstotno me ni
bilo zraven. Tudi ne vem, da
bi bil kdo od drugih iz Laške-
ga. Sploh ne vem, o kakšnem
sestanku govorite,« nam je
odgovoril.

Ko smo ga pozneje klicali
še enkrat in mu povedali za
pogovor s Crnjacem, pa je
Zorko dejal: »Todoriča nisem
videl že nekaj let, v NLB sem
bil nazadnje 17. decembralani
ob treh, ko smo se dogovarjalio
sindiciranem posojilu.«

Jašovič in Arhar tudi
zanikata

Tudi Božo Jašovič, predse-
dnik uprave NLB, ki prodaja
10,75 odstotka Mercatorja,
sestanek ali pogovore z Agro-

korjem zanika.
France Arhar, šef slovenske-

ga dela banke UniCredit, tudi
pravi, da o kakšnem dogovoru
nič ne ve. »če pa kaj delajo v
Milanu (tam je sedež bančne
skupine, op. p.), mi pa nihče ni
nič povedal, je še dodal.

Cena: med 195 in 230
evri za delnico

Naši viri trdijo še, da naj
bi se zgoraj omenjeni dogo-
varjali tudi o ceni, po kateri
naj bi bil Mercator prodan.
V igri naj bi bila cena med
195 in 230 evri, kot smo že
poročali.

Ce bosta prodana deleža
NLB in Laškega, bo kupec
(ali skupina kupcev, če bo
pri nakupu recimo pomaga-
labanka UniCredit ali katera
od njenih družb) moral ob-
javiti prevzemno ponudbo
po najvišji ceni, ki jo je ku-
pec (ali konzorcij) odštel za
delnico.



Pojasnilo Financ
Zakaj smo objavili članek

o domnevnem sestanku ozi-
roma pogovoru, ki so ga vsi
zanikali in na katerem nas ni
bilo? In to ob vse glasnejših
informacijah, da se politika, od
katerih so odvisni tudi stolčki
vodilnih v bankah, spet posta-
vlja v obrambo?

Prvič, ker našim virom zau-
pamo,do zdaj so se vedno izka-
zalikot verodostojni. In drugič,
predvsem zato, ker je bilo pri
vsaki prodajiMercatorjavzra-
ku toliko laži in zavajanj.

Spomnite se, kako nepregle-
dno so potekali dogodki po se-
stanku pri takratnempremieru
Janezu Janši 12. avgusta 2005,
ko j e bil Mercator prodan Istra-
benzu in Pivovarni Laško. Še na
skupščini Mercatorja 30. avgu-
sta tega leta, ko sta takratna šefa
Kada in Soda Tomaž Toplak in
Marko Pogačnik z nasprotnim
predlogom v nadzorni svet
predlagala same predstavnike
Laškega in Istrabenza, sta trdila,
da državna sklada, ki sta ju vo-
dila, nista prodala Mercatorja.
Še nekaj let je trajalo, da smo
na Financah prek sodišča dobili
pogodbi o prodaji Mercatorja
(Janševa vlada je naše zahteve
zavrnila), ki so potrdile naše in-
formacij e o prijatelj skih pogoj ih
prodaje.

Spomnite se tudi, kako je
bil v laž avstrijske prevzemne
družbe Raishop leta 2008 zavit
poskus prodaje Mercatorja, ki
ga je imel v lasti Infond Hol-
ding, ena od družb, prek ka-
tere je Boško Šrot obvladoval
Laško.

Zdajšnje dogajanje v zvezi
s prodajo Mercatorja moč-
no spominja na omenjene
primere. •
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